
Ajuntament de Castelló

1. Acta de la Junta Municipal del Districte Oest

Núm. d’Acta: 17

Caràcter de la sessió: Ordinària

Data de la sessió: 27 de febrer de 2017

Hora inici/fi: 19:30 / 20:25 h

Lloc: Centre Urban (Quadra Salera)

Membres assistents:

Sra. Verònica Ruiz Escrig
Sr. José Luis López Ibáñez
Sr. Carlos Feliu Mingarro
Sr. David Aguilar Ferrer
Sr. José Vte. Álvarez Miravet
Sr. Pedro Bermúdez Bolos
Sra. Lorena Bachero Colomer

Membres absents: 

Sr. Casto Moya Macias
Sr. Fernando Vilar Moreno
Sr. Enric Climent Laguarda
Sr. Pascual Barreda Martínez
Sra. Concepción Guillamón Albalate
Sr. Vicente Gonell Mulet

Presidenta (Compromís)
Vicepresident (PSOE)
Regidor (P Popular)
Veí (CS e M)
AV El Saboner
AV Grup Reis i Ctra. l’Alcora
AMPA CEIP Jaume I

Veí (Alcaldia)(*)
Veí (Alcaldia)(*)
Vocal (Compromís)
AV Ctra. Borriol, Roser i adj (*)
AV La Joquera 
AV Pda. Benadresa (*)

EXCUSA ABSÈNCIA (*)

Secretària  :  
Inmaculada Arnau Picazo

La presidenta declara oberta la sessió i passa a tractar l’ordre del dia establit:

1r  -  APROVACIÓ DE  L’ACTA  DE  LA  JUNTA  DEL  DISTRICTE  OEST
CELEBRADA EL 30 DE GENER DE 2017

S’aprova l’acta de la Junta del Districte Oest celebrada el 30 de gener de 2017 per
unanimitat dels membres de la Junta.

2n - RESOLUCIÓ DE PROPOSTES

La presidenta dóna compte dels tràmits i de les distintes solucions que s’han dut a
terme segons  les  propostes  i  suggeriments  exposats  pels  membres de la  Junta,  i   la
secretària de la Junta llig els informes de cada negociat.



3r - PRECS I PREGUNTES

La Sra. Lorena Bachero, representant de l’AMPA CEIP Jaume I, fa entrega de tres
escrits per al seu tràmit a la presidència, en els quals sol·licita:  que es faça  un pas de
vianants elevat davant de la porta d’infantil del Centre; que es continue la vorera fins a la
porta d’accés al Col·legi pel camí Vell de l’Alcora, i que s’adjudiquen els terrenys limítrofs
com a zona dotacional per a l’ampliació del centre escolar. També sol·licita la instal·lació
d’un espill  en l’encreuament del  carrer  Elda amb el carrer  Algemesí ja que hi  ha poca
visibilitat.

El  Sr.  José Vte.  Álvarez,  representant  de  l’AV  El  Saboner,  pregunta  si  Facsa
acabarà les obres d’instal·lació de les canonades que es van quedar sense acabar  als
carrers Canet lo Roig i Cinctorres, perquè els van fer parar per a asfaltar aquests carrers i
també per la data d’entrega de l’obres de Gumsa a l’Ajuntament a fi que es puga obrir
aquesta zona a la circulació. Sol·licita una inspecció per part dels tècnics per a solucionar
el problema d’accessibilitat  a la  ctra.  l’Alcora cantó amb  quadra la  Torta (davant del Bar
Laura) ja que aparquen els vehicles en la zona groga i dificulten l’accés d’altres vehicles
que circulen per aqueix tram. Sol·licita la reparació de l’asfalt al carrer Pintor Oliet (davant
de l’Estació) i comunica que al passeig Morella, cantó av. Vall d'Uixó, han arreglat la vorera
i en lloc de posar llambordes, ho han arreglat amb ciment. Finalment proposa la possibilitat
que es facen les reunions de les Juntes i els Consells al Centre Urban i que s’afija un punt
en l’ordre del dia del pròxim Consell de Districte Oest per a sotmetre-ho a votació dels seus
membres.

El Sr. Pedro Bermúdez, representant de l’AV Grup Reis i Ctra. l’Alcora, reitera la
proposta  d’instal·lació  d’un  espill  o  qualsevol  altra  senyalització  que  puga  evitar  els
accidents que ocorren amb assiduïtat en l’encreuament de la ctra. Ribesalbes amb quadra
la Torta, per falta de visibilitat.

I com que no hi ha més assumptes a tractar, s’alça la sessió, sent les vint hores i
vint-i-cinc minuts, de la qual s'estén aquesta acta, que firmen la presidenta i la secretària
de la Junta, en el lloc i la data al principi expressats.


